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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
 

Protokół nr XI/2025 
z XI Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 6 lutego 2025 roku 
 

XI Sesja w dniu 6 lutego 2025 roku odbyła się w sali USC w Urzędzie Miejskim w Kuźni Raciborskiej.  
 

Obrady rozpoczęto 6 lutego 2025 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:28 tego samego dnia. 

Obrady były transmitowane i utrwalono nagranie z sesji. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Kacper Cichocki 

3. Marcin Czerniej 

4. Gerard Depta 

5. Michał Grzesik – nieobecny  

6. Adrian Juraszek 

7. Urszula Choroba 

8. Patryk Konieczny  

9.  Mateusz Kot 

10.  Wojciech Krzyżanowski 

11.  Mateusz Procek 

12.  Sławomir Sielski 

13.  Tomasz Sokołowski 

14.  Maria Wyszomierska  

15.  Dominik Zawada 

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek 

2. Wyszomierska Maria  

3. Gacka Norbert  

4. Hajduk Zuzanna    

5. Tomala Monika  

6. Krauze Rafał    

7. Hawro Przemysław  

8. Depta Gerard 

9. Sokołowski Tomasz 

 

oraz  
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Pan Wojciech Gdesz – Burmistrz Miasta 

Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska – Zastępca Burmistrza Miasta  

Pan Bartłomiej Adamski – Sekretarz Miasta  

Pan Dariusz Nowak – Zastępca Skarbnika Miasta  

Pan Piotr Janas – Radca Prawny 

Pan Aleksander Serafin – Kierownik Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego  

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa  

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji i Promocji  
Pani Magdalena Czech-Majer – Kierownik Referatu Rozwoju i Sportu 

Pani Beata Chorzelewska – Inspektor ds. planowania przestrzennego i architektury 

Pani Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej 

Pan Ireneusz Wojcieski – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kuźni Raciborskiej  

Pani Rita Serafin – Radna Powiatu Raciborskiego 

Pani Bożena Orzeł – przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej AGO-PROJEKT 

Pan Marek Firla – Naczelnik ds. administracyjnych w Gminnym Ośrodku Turystyki i Promocji w Rudach 
 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Pan Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył XI sesję Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej.  

Następnie Burmistrz Miasta poinformował zebranych, że w dniu 01.02.2025 r. obowiązki nowego 

Zastępcy Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska objęła Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska i tym 

samym życzył owocnej pracy dla dobra mieszkańców Gminy Kuźnia Raciborska. 

Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska podziękowała Burmistrzowi Miasta za nominację na 

stanowisko Zastępcy Burmistrza Miasta i przekazała, że jest to dla niej wielki honor, jak również 

zobowiązanie, odpowiedzialność i działania dla dobra gminy, dla dobra mieszkańców, dlatego 

deklaruje współpracę szeroko pojętą i ma nadzieję na dobrą współpracę oraz że razem z Burmistrzem 

będzie mogła wspierać działania, które idą w dobrym kierunku i które posłużą dobru mieszkańców. (..) 

Dalsza wypowiedź Zastępcy Burmistrza Miasta dostępna jest na nagraniu obrad XI sesji Rady 

Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 14 radnych, co czyni obrady prawomocnymi. 
 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad.  
 

 

 

 

Porządek obrad XI sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr IX/2024. 

4. Przyjęcie protokołu nr X/2025. 
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5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

6. Sprawozdania z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 

6.1 Komisja Rewizyjna, 

6.2 Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

6.3 Komisja Budżetu i Finansów, 

6.4    Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska, 

6.5 Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1 zmian w budżecie gminy na 2025 rok, 

7.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

7.3 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu, 

7.4 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi realizację powiatowych przewozów pasażerskich  

       o charakterze użyteczności publicznej, 

7.5 zmiany uchwały IX/63/2024 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 19.12.2024 r. w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskiej, 

7.6 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 

7.7 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kuźnia Raciborska Etap III, 

7.8 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej, 

7.9 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

7.10 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Finansów, 

7.11 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami  

        Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska, 

7.12 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

7.13 przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

8. Wnioski. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

10. Zakończenie obrad. 

Wniosków o zmianę porządku obrad nie zgłoszono. 

 
 
 
 

3. Przyjęcie protokołu nr IX/2024. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr IX/2024. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 
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Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

4. Przyjęcie protokołu nr X/2025. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr X/2025. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Gerard Depta, Adrian Juraszek, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Marcin Czerniej 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 

 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta.  
Informację o podjętych działaniach, odbytych spotkaniach oraz plany i informacje bieżące przedstawił 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz. 

Po przedstawionych informacjach z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta radni zadali niżej 

wymienione pytania. 

Radna Pani Maria Wyszomierska zapytała, czy spotkanie w Starostwie Powiatowym było w tematach 

bieżących, czy też dotyczyło inwestycji gminnych. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz odpowiedział, że spotkanie dotyczyło inwestycji gminnych, ze 

szczególnym uwzględnieniem aktualnie prowadzonej inwestycji budowy odtworzenia drogi, bodowy 

kanalizacji w Turzu. 

Radna Pani Maria Wyszomierska dodała, że pyta o to w kontekście zaległych inwestycji, na które 

mieszkańcy od wielu lat oczekują, więc cieszy się, że takie spotkania cały czas się odbywają. Radna 

przekazała, że ma przygotowaną na tą okoliczność interpelację, którą złoży w punkcie wnioski.  

Poinformowała, że na ulicy Topolowej chodnik i nawierzchnia jest do wymiany i jest to od kilku lat 

zgłaszane i nie jest zrealizowane, również zatoczka autobusowa wypełniona wodą i ochlapani 

mieszkańcy (w styczniu matka z dzieckiem została tam ochlapana), więc tych inwestycji powiatowych 

jest bardzo dużo. Radna cieszy się, że będzie teraz wsparcie w osobie Zastępcy Burmistrza Miasta  

i liczy, że to coś pomoże. Radna cieszy się też, że Burmistrz Miasta cały czas tych inwestycji pilnuje. 

Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poprosiła o rozwinięcie tematu dotyczącego spotkania  

w Wojewódzkim Funduszu i tematu projektów, o których Burmistrz wspomniał – czy są one już w jakiś 

sposób zdefiniowane i jak ta sytuacja odnosi się do naszej gminy. 
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Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz wyjaśnił, że było to też pokłosiem spotkania z dyrektorami szkół 

w sprawie projektów, które realizowane były dla szkół. Spotkanie związane było ze złożeniem też 

wniosku dla Szkoły Podstawowej w Rudach w związku z zieloną pracownią, gdyż projekt ten  

w poprzednim naborze nie przeszedł i dąży się do tego, aby ten wniosek był dobrze przygotowany by 

taka pracownia mogła się w szkole w Rudach znaleźć. 

Radny Pan Wojciech Krzyżanowski: Czy na spotkaniu z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Rudach 

był poruszany temat wejścia do szkoły, jest zagrodzone, a schody wyglądają bardzo źle. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz wyjaśnił, że spotkanie dotyczyło głównie projektów, natomiast 

będzie w kolejnym dniu z Panem Dyrektorem na wizycie u Pana Starosty w Bolaticach i na pewno 

nadmieni o tym i umówi się w przyszłym tygodniu na spotkanie w tej sprawie w Szkole w Rudach. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz odczytał zebranym informację mecenasa Zbigniewa 

Pławeckiego dotyczącą rozpraw w sądach administracyjnych, w których mecenas reprezentował 

Gminę Kuźnia Raciborska:   

„W dniu 13 stycznia 2025 r., przed Wojewódzkim Sądem Administracyjnym w Warszawie odbyła się 

rozprawa ze skargi Gminy Kuźnia Raciborska na decyzję Ministra Klimatu i Środowiska  z dnia  

15 lipca 2024 r., w przedmiocie odmowy wyrażenia zgody na przeznaczenie w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego na cele nierolne i nieleśne gruntów leśnych.     

Gmina kwestionowała odmowne stanowisko Ministra, argumentując, że należycie uzasadniła potrzebę 

uzyskania takiej zgody oraz że obowiązujące przepisy prawa nie stoją temu na przeszkodzie,  

a Minister dokonał ich niewłaściwej wykładni. 

Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie podzielił stanowisko skarżącej Gminy Kuźnia 

Raciborska i wyrokiem wydanym we właściwej sprawie uchylił decyzję Ministra Klimatu i Środowiska  

w kwestionowanym przez Gminę zakresie, efektem czego Minister będzie zobowiązany ponownie 

rozpatrzeć wniosek Gminy, uwzględniając wytyczne Sądu.  

Wyrok na dziś nie jest jeszcze prawomocny. 

W dniu 14 stycznia 2025 r. przed Naczelnym Sądem Administracyjnym w Warszawie odbyła się 

rozprawa,  w sprawie ze skargi kasacyjnej Górażdże Kruszywa sp. z o.o. od korzystnego dla Gminy 

Kuźnia Raciborska wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gliwicach z dnia 3 kwietnia 

2024 r. Wyrokiem tym WSA w Gliwicach oddalił skargę tejże spółki wniesioną na interpretację 

indywidualną prawa podatkowego wydaną przez Burmistrza Kuźnia Raciborska, działającego jako 

organ podatkowy. Rzecz tyczyła  problemu, od kiedy zasadnym jest opodatkowanie gruntów 

poeksploatacyjnych podatkiem od nieruchomości, według stawki właściwej dla gruntów pozostałych. 

Organ podatkowy przyjął, że dla  zastosowania takowego opodatkowania nie wystarczy faktyczne 

zakończenia prac rekultywacyjnych, jak utrzymywała skarżąca spółka, lecz niezbędna jest decyzja 

Starosty o zakończeniu rekultywacji. WSA w Gliwicach podzielił stanowisko Burmistrza.  

Podobnie uczynił Naczelny Sąd Administracyjny w Warszawie, oddalając wyrokiem wydanym we 

właściwej sprawie skargę kasacyjną Górażdże Kruszywa sp. z o.o. Wyrok NSA jest prawomocny.” 

Burmistrz Miasta podziękował mecenasowi Pławeckiemu za właściwe procedowanie. 

Szczegółowe wypowiedzi Burmistrza Miasta, Radnej Pani Marii Wyszomierskiej, Radnej Pani Sylwii 

Brzezickiej-Tesarczyk oraz Radnego Pana Wojciecha Krzyżanowskiego dostępne są na nagraniu 

obrad XI sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
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Innych pytań, ani uwag do omawianych tematów nie zgłoszono. 

 
6. Sprawozdania z działalności Komisji stałych Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
6.1  Komisja Rewizyjna, 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sprawozdanie z działalności Komisji zostało 

udostępnione w systemie eSesja. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Wojciech Krzyżanowski. 

 Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono uwag, ani pytań.  

 

6.2 Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sprawozdanie z działalności Komisji zostało 

udostępnione w systemie eSesja. 

Sprawozdanie Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej przedstawił Przewodniczący Komisji 

Pan Dominik Zawada. 

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono uwag, ani pytań.  

 

6.3  Komisja Budżetu i Finansów, 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sprawozdanie z działalności Komisji zostało 

udostępnione w systemie eSesja. 

Sprawozdanie Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Pani Urszula 

Choroba. 

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono uwag, ani pytań.  

 

6.4  Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska, 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sprawozdanie z działalności Komisji zostało 

udostępnione w systemie eSesja. 

Sprawozdanie Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 

Środowiska przedstawiła Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk. 

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

 

6.5  Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że sprawozdanie z działalności Komisji zostało 

udostępnione w systemie eSesja. 

Sprawozdanie Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji przedstawił 

Przewodniczący Komisji Pan Patryk Konieczny. 

Do przedstawionego sprawozdania nie zgłoszono uwag, ani pytań. 
 
7. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
 

7.1 zmian w budżecie gminy na 2025 rok,  
Projekt uchwały omówił Pan Dariusz Nowak – Zastępca Skarbnika Miasta. 
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Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk przekazała, że na Komisji Budżetu i Finansów poproszono  

o wyjaśnienie pozycji, tj.: Audyt energetyczny budynków na terenie gminy oraz projekt farmy 

fotowoltaicznej – to jest zwiększenie dochodów na wniosek Skarbnika Miasta – czy coś więcej 

wiadomo w tym temacie. 

Zastępca Skarbnika Miasta udzielił informacji, że kwestia 30.000,00 zł była zaplanowana  

w poprzednim roku, jednak z uwagi na to, że faktura została opłacona w tym roku, to należało 

zwiększyć budżet o tą kwotę 

Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk w związku z tym, że druga część dotyczy projektu farmy 

fotowoltaicznej zwróciła się do Burmistrz Miasta, czy gmina składa wniosek na inwestycję związaną  

z farmą fotowoltaiczną. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska wyjaśniła, że jeśli chodzi o temat 

farmy fotowoltaicznej to koszty i faktura, która została wystawiona dotyczyła audytu, dotyczyła planów 

odnośnie źródeł odnawialnych i budowy farmy fotowoltaicznej. Pani Burmistrz przekazała, że z tego 

co się orientowała, to audyt, czy też takie podsumowanie, które zostało przedstawione gminie wpłynęło 

w sierpniu ubiegłego roku, więc spodziewa się, że zostało już to procedowane i to co mówiła 

Przewodnicząca na Komisji, że gmina odeszła od tego pomysłu, to zostaje podtrzymane. Natomiast 

poinformowała, że mamy tutaj pokłosie umowy, która została podpisana w lutym 2024 roku i stąd 

mamy do uiszczenia kwotę, którą należy zapłacić za zrealizowaną usługę. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Innych pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Patryk Konieczny 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

Uchwała nr XI/71/2025 
 

7.2 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 
Pan Dariusz Nowak – Zastępca Skarbnika Miasta poinformował, że w związku ze zmianami 

naniesionymi w uchwale budżetowej dokonano odpowiednich zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej. 
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Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Patryk Konieczny 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 
 
 

Uchwała nr XI/72/2025 
 

7.3 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu, 
Projekt uchwały omówiła Pani Magdalena Czech-Majer – Kierownik Referatu Rozwoju i Sportu. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Adrian Juraszek, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Urszula Choroba 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

Uchwała nr XI/73/2025 
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7.4 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych 
przewozów pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, 
Projekt uchwały omówiła Pani Magdalena Czech-Majer – Kierownik Referatu Rozwoju i Sportu. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Raciborskiemu na realizację powiatowych przewozów 

pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Patryk Konieczny 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 
 

Uchwała nr XI/74/2025 
 
7.5 zmiany uchwały IX/63/2024 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 19.12.2024 r.  
w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  
i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 
Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały IX/63/2024 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 19.12.2024 r. w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskiej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Adrian Juraszek 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 

 
 

Uchwała nr XI/75/2025 
 
7.6 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 
Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

Uchwała nr XI/76/2025 
 
7.7 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kuźnia Raciborska Etap III, 
Projekt uchwały omówiła Pani Bożena Orzeł z Pracowni Urbanistycznej AGO-PROJEKT. 

Pytań ani uwag nie wniesiono. 
 

Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony 

Środowiska poprosiła o 10 min przerwy. Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę. 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy  

i Ochrony Środowiska Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk poinformowała, że Komisja zaopiniowała 

projekt uchwały pozytywnie.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił jeszcze raz o wyjaśnienie kwestii związanej z głosowaniem 

nad uwagami. 

Pani Bożena Orzeł wyjaśniła szczegółowo procedurę głosowania nad uwagami nieuwzględnionymi  

w planie przez Burmistrza Miasta w pierwszym i drugim wyłożeniu planu. Poinformowała również,  

że przed podjęciem niniejszej uchwały należy przeprowadzić głosowania nad uwagami 

nieuwzględnionymi w planie przez Burmistrza Miasta, a następnie głosowanie nad uchwałą. 

Wobec powyższego przystąpiono do głosowań. 
 

Głosowano w sprawie: 
podtrzymania rozstrzygnięcia Burmistrza Miasta w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1 złożonej na 

pierwszym wyłożeniu planu - zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 

 

Głosowano w sprawie: 
podtrzymania rozstrzygnięcia Burmistrza Miasta w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 2 złożonej na 

pierwszym wyłożeniu planu - zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 

 

Głosowano w sprawie: 
podtrzymania rozstrzygnięcia Burmistrza Miasta w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1.1 złożonej 

na drugim wyłożeniu planu - zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. 
Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 
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Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 

 

Głosowano w sprawie: 
podtrzymania rozstrzygnięcia Burmistrza Miasta w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1.2 złożonej 

na drugim wyłożeniu planu - zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 

Michał Grzesik 

 

Głosowano w sprawie: 
podtrzymania rozstrzygnięcia Burmistrza Miasta w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1.3 złożonej 

na drugim wyłożeniu planu - zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 

 

Głosowano w sprawie: 
podtrzymania rozstrzygnięcia Burmistrza Miasta w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1.4 złożonej 

na drugim wyłożeniu planu - zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
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NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 

 

Głosowano w sprawie: 
podtrzymania rozstrzygnięcia Burmistrza Miasta w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1.5 złożonej 

na drugim wyłożeniu planu - zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

Głosowano w sprawie: 
podtrzymania rozstrzygnięcia Burmistrza Miasta w sprawie nieuwzględnienia uwagi nr 1.6 złożonej 

na drugim wyłożeniu planu - zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

Głosowano w sprawie: 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kuźnia Raciborska Etap III.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 
 

Uchwała nr XI/77/2025 
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7.8 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej, 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Plan Pracy Komisji został udostępniony w systemie 

eSesja. 

Plan Pracy Komisji Rewizyjnej ujęty w projekcie uchwały przedstawił Przewodniczący Komisji Pan 

Wojciech Krzyżanowski.  

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformował Przewodniczący Komisji. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rewizyjnej.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

Uchwała nr XI/78/2025 

 
 

7.9 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej, 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Plan Pracy Komisji został udostępniony w systemie 

eSesja. 

Plan Pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej ujęty w projekcie uchwały przedstawił 

Przewodniczący Komisji Pan Dominik Zawada.  

Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym 

poinformował Przewodniczący Komisji. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 

 
 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 
 

Uchwała nr XI/79/2025 
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7.10 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Finansów, 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Plan Pracy Komisji został udostępniony w systemie 

eSesja. 

Plan Pracy Komisji Budżetu i Finansów ujęty w projekcie uchwały przedstawiła Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Choroba.  

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań.  

 

 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Budżetu i Finansów.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Adrian 

Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, 

Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

 

 

 

Uchwała nr XI/80/2025 
 
 

7.11 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami 
Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska, 
 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Plan Pracy Komisji został udostępniony w systemie 

eSesja. 

Plan Pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

ujęty w projekcie uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk.  

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 
 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi 

Gminy i Ochrony Środowiska.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
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NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

Uchwała nr XI/81/2025 

 
7.12 zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu  
i Rekreacji, 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Plan Pracy Komisji został udostępniony w systemie 

eSesja. 

Plan Pracy Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji ujęty w projekcie uchwały 

przedstawił Przewodniczący Komisji Pan Patryk Konieczny. 

Komisja Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji zaopiniowała projekt pozytywnie,  

o czym poinformował Przewodniczący Komisji. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 
 

Głosowano w sprawie: 
zatwierdzenia rocznego planu pracy Komisji Promocji, Rozwoju Gminy, Kultury, Sportu i Rekreacji.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

Uchwała nr XI/82/2025 
 
 
7.13  przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski przedstawił Plan Pracy Rady Miejskiej  

w Kuźni Raciborskiej ujęty w projekcie uchwały oraz poinformował, że Plan Pracy Rady Miejskiej został 

udostępniony w systemie eSesja. 

Do przedstawionego projektu uchwały nie zgłoszono uwag, ani pytań. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia rocznego planu pracy Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Urszula Choroba, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, 

Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Maria Wyszomierska, Dominik Zawada 
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NIEOBECNI (1) 
Michał Grzesik 
 

Uchwała nr XI/83/2025 
 

8.  Wnioski. 
 

Na XI Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej zgłoszony został następujący wniosek: 
 

1) Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk przekazała, że ma wniosek, jak również kontynuację 

prośby, którą wyraziła na posiedzeniu poprzedniej Komisji Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami 

Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska na terenie LKS BUK Rudy – o podjęcie działań i rozmów 

z KGW Rudy na temat potencjalnie nowej lokalizacji i potraktowanie KGW Rudy tak jak każdego KGW 

na terenie Gminy Kuźnia Raciborska. 

Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi informując, że spotkanie z KGW zostało uzgodnione. 

 
 

 

Ponadto na XI Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej zgłoszone zostały następujące 
informacje i pytania: 
 

 

1) Radna Pani Maria Wyszomierska złożyła na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej interpelację  

w sprawie powiatowych inwestycji. 
 

2) Radna Pani Maria Wyszomierska zapytała, czy Burmistrz Miasta posiada informacje na temat 

przyczyny pożaru autobusu, którym jechały dzieci. Przekazała, że ewentualnie złoży wniosek  

o przygotowanie wykazu taboru, którym operator zabezpiecza transport. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz poinformował, że w trakcie spotkania był ten temat poruszany 

i czeka na odpowiedź ze strony Prezesa, czy też ze strony Starosty. 
 

3) Radny Pan Marcin Czerniej zapytał o prace wykonywane w Turzu odnośnie drogi – kiedy 

planowane jest zakończenie tej inwestycji, gdyż w dniu 9 grudnia Starosta zapewnił, że następna 

będzie inwestycja w Siedliskach dotycząca chodnika. 
Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz poinformował, że praktycznie są co dwa dni na budowie, jak 

również prowadzone są rozmowy z Nadzorem i Starostą. Burmistrz przekazał, że nie chce składać 

deklaracji co do konkretnej daty zakończenia inwestycji, natomiast prace cały czas postępują i są 

realizowane korekty. Następnie Burmistrz poprosił o wypowiedź w tym temacie Pana Piotra Staronia 

–  Kierownika Referatu Inwestycji i Budownictwa. 

Radny Pan Marcin Czerniej przekazał, że chciałby poznać przybliżony termin zakończenia inwestycji. 

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa poinformował, że według 

przekazanych informacji wstępny planowany termin to połowa marca. Przekazał, że nie wiadomo jak 

to będzie wyglądało faktycznie, gdyż nie ma żadnej informacji na temat aneksu z wykonawcą, 

natomiast na obecną chwilę, patrząc na wykonane prace, marzec będzie realnym terminem. Kierownik 

przekazał, że asfalt jest położony, warstwa wiążąca, trwają prace przy chodniku, przy poboczach  

i później ostatecznie będzie układana warstwa ścieralna, być może nawet w lutym – tak wstępnie 

deklarował wykonawca. 
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Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz uzupełnił wypowiedź przekazując, że jest tam jeszcze 

wyfrezowanie i uzupełnienie brakującego odcinka. Burmistrz przekazał, że jest na budowie co dwa 

dni, również Pani Burmistrz oraz codziennie Pan Piotr Staroń i są prowadzone rozmowy  

z mieszkańcami. 

Pan Piotr Staroń –  Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa dodał, że trzeba również wziąć pod 

uwagę warunki pogodowe, które mogą wpłynąć na termin zakończenia prac. 

Pan  Piotr Staroń odniósł się również do schodów w szkole podstawowej w Rudach i przekazał, że na 

obecną chwilę jest wyceniona szkoda przez ubezpieczyciela, wykonano zamienny kosztorys, który 

jest na kwotę znacznie większą, a na początku przyszłego tygodnia będzie wycena wykonania całych 

nowych schodów, czyli od fundamentu, aż po całe nowy schody. Pan Piotr Staroń przekazał, że jest 

też cały czas w stałym kontakcie z Dyrektorem szkoły. 
Radna Pani Urszula Choroba zapytała kiedy można się spodziewać nowych schodów. 

Pan Piotr Staroń –  Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa przekazał, że jest to zależne od kwoty 

i czy będą dostępne na to środki, gdyż w budżecie nie jest to uwzględnione, natomiast być może 

Dyrektor będzie miał na to jakieś środki – będzie to kwestia do ustalenia z Dyrektorem i Panią 

Skarbnik. Prawdopodobnie w przyszłym tygodniu kwota będzie znana. 

 

4) Radna Pani Urszula Choroba zapytała czy znane są ostateczne terminy zakończenia inwestycji 

PSZOK i kompostowni. 

Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej odniósł się do inwestycji PSZOK i przekazał, że jest podpisany aneks do końca lutego, 

natomiast realny termin to koniec marca. 

Burmistrz Miasta Pan Wojciech Gdesz przekazał, że odnośnie kompostowni nie chce wskazywać 

konkretnej daty. 

Zastępca Burmistrza Miasta Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska dodała, że są po rozmowie  

z Gminnym Przedsiębiorstwem Wodociągów i Kanalizacji i wszystkie zaległe sprawy, na które radni 

oczekują  będą dostarczone prawdopodobnie w przyszłym tygodniu. 
 
 

Szczegółowe wypowiedzi osób biorących udział w dyskusji dostępne są na nagraniu obrad XI sesji 

Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na bieżąco 

przekazywana jest przez system eSesja. Następnie Przewodniczący wymienił oraz omówił otrzymaną 

dokumentację, tj.: 

1) Informacja do Rad Gmin o zakończeniu etapu opiniowania projektu Audytu, 

2) Rozstrzygnięcie nadzorcze dot. uchwały nr VIII/56/2024 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 

21 listopada 2024 r. w sprawie Programu Współpracy Gminy Kuźnia Raciborska z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok, 

3) Decyzja o umorzeniu postępowania nadzorczego w przedmiocie stwierdzenia nieważności uchwały 

Nr VIII/53/2024 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21 listopada 2024 r. w sprawie przyjęcia 
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aktualizacji „Programu usuwania wyrobów azbestowych z terenu Gminy Kuźnia Raciborska na lata 

2024-2032", 

4) Wniosek o najem nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kuźnia Raciborska,  

5) Pismo z Śląskiej Izby Rolniczej, 

6) Raport obecności Radnych na sesjach i komisjach dot. 2024 roku, 

Po przedstawieniu ww. dokumentów Przewodniczący omówił szczegółowo frekwencję Radnych na 

sesjach i komisjach. Do przedstawionych informacji odniosła się również Zastępca Burmistrza Miasta 

Pani Sabina Chroboczek-Wierzchowska (szczegóły na nagraniu obrad XI Sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej). 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że kolejna sesja Rady Miejskiej odbędzie 

się w dniu 13.03.2025 r. 

Informacje przedstawione radnym przez Przewodniczącego Rady Miejskiej dostępne są na nagraniu 

obrad XI Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

 

10. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim 

za udział i zamknął XI sesję Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Tomasz Sokołowski  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotowała: Danuta Ulman 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


